

After debate, the question being put on the motion, it was, by a show of hands, agreed to: Yeas: 8; Nays: 5.

The Chairman presented the First Report of the Sub-Committee on Agenda and Procedure as follows:

Your Sub-Committee has agreed to recommend the following schedule of meetings in relation to its Order of Reference dated Wednesday, November 7, 1984 respecting the Supplementary Estimates (B) for the fiscal year ending March 31, 1985:

Monday, November 26, 1984, 8:00 p.m.

The Honourable James F. Kelleher,
Minister for International Trade

Votes 10b and 25b under EXTERNAL AFFAIRS
(International Trade)

Tuesday, November 27, 1984, 8:00 p.m.

The Honourable Sinclair Stevens,
Minister of Regional Industrial Expansion

Votes 1b and 6b under REGIONAL INDUSTRIAL
EXPANSION

Thursday, November 29, 1984, 9:30 a.m. and 11:00 a.m.

The Honourable Michael Wilson,
Minister of Finance

or

The Honourable Barbara McDougall,
Minister of State (Finance)

Votes 5b and 35b under FINANCE

Monday, December 3, 1984, 8:00 p.m.

The Honourable Michael Wilson,
Minister of Finance

Votes 1b, 5b and 35b under FINANCE

The Sub-Committee agreed to recommend that the Committee hold its meetings, whenever possible on Mondays and Tuesdays, at 8:00 p.m. and on Thursdays from 9:30 a.m. to 12:30 p.m.

The Sub-Committee agreed to recommend that the Governor of the Bank of Canada, the Inspector General of Banks and Canada Deposit Insurance Corporation be among the witnesses to be invited to appear during the month of December 1984, after the Committee's completion of its consideration of the Supplementary Estimates (B) 1984-85.

On motion of Mr. Attewell, it was agreed,—That the First Report of the Sub-Committee on Agenda and Procedure be concurred in.

The witnesses answered questions.

At 9:55 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Après débat, la motion est mise aux voix par vote à main levée et adoptée: Pour: 8; Contre: 5.

Le président présente le Premier rapport du Sous-comité du programme et de la procédure que voici:

Votre Sous-comité a décidé de recommander l'horaire des réunions suivantes en relation avec l'Ordre de renvoi daté le mercredi 7 novembre 1984 portant sur le budget supplémentaire (B) de l'année financière se terminant le 31 mars 1985:

Le lundi 26 novembre 1984 à 20 heures:

L'honorable James F. Kelleher,
ministre du Commerce extérieur,
crédits 10b et 25b inscrits sous la rubrique Affaires
extérieures (commerce extérieur).

Le mardi 27 novembre 1984 à 20 heures:

L'honorable Sinclair Stevens,
ministre de l'Expansion industrielle régionale,
crédits 1b et 6b inscrits sous la rubrique Expansion
industrielle régionale.

Le jeudi 29 novembre 1984 à 9h30 et à 11 heures:

L'honorable Michael Wilson,
ministre des Finances,

ou

l'honorable Barbara McDougall,
ministre d'État (Finances),
crédits 5b et 35b inscrits sous la rubrique Finances.

Le lundi 3 décembre 1984 à 20 heures:

L'honorable Michael Wilson,
ministre des Finances,
crédits 1b, 5b et 35b inscrits sous la rubrique Finances.

Le Sous-comité convient de recommander que le Comité se réunisse chaque fois que la chose est possible, les lundi et mardi, à 20 heures, et le jeudi, de 9h30 à 12h30.

Le Sous-comité convient de recommander que le gouverneur de la Banque du Canada, l'inspecteur général des banques et la Société d'assurance-dépôts du Canada soient au nombre des témoins invités à comparaître en décembre 1984 après que le Comité aura fini d'examiner le Budget des dépenses supplémentaire (B) portant sur l'année 1984-1985.

Sur motion de M. Attewell, il est convenu,—Que le Premier rapport du Sous-comité du programme et de la procédure soit adopté.

Les témoins répondent aux questions.

A 21h55, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Robert Vaive

Clerk of the Committee